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TilT

11/19/2015

Til  Økonomi- og Erhvervsudvalget
      Viborg

Handicaprådet har på mødet i november vedtaget at vores plan om at skabe en handicapmesse 
nu er endelig opgivet. Det blev for omfattende et arrangement, som dels ikke kunne løses inden 
for vores rammer, dels ikke var praktisk muligt inden for den økonomiske ramme vi har.

Vi har dog ikke opgivet at skabe et arrangement, hvor vi sætter fokus på forholdene for 
handicappede på en lidt mere utraditionel måde end gennem vores dybt alvorlige arbejde i 
handicaprådet.

Vi vil gerne lave en temadag, hvor vi sætter fokus på handicappedes vilkår gennem  et varieret 
tilbud af oplysningsoplevelser.

Forslag::
Et tredelt program for en dag fra kl. 10-15

- Tre foredrag, hvor der fokuseres på synlige og vigtige forhold/begrænsninger for 
handicappede: Børn – Voksne – Forhold på arbejdsmarkedet.

- Præsentation af de nye velfærdteknologiske hjælpemidler, dels fra Viborgs eget center og 
fra CKU.

- Cafe, hvor der er muligheder for at finde kontakter, der kan fremme samarbejde mellem 
borgere.

Vi anmoder derfor om, at de penge vi havde afsat til Handicapmesse overføres til 2018 og det 
nye handicapråd
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Ulla Serup Thomsen

86 62 82 50

     ullaserupthomsen@gmail.com

          www.viborg.dk/handicviapraadet


